
Sjællands Odde   28-01-24

Referat af bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Lyngen-Stenager den 28. januar 2024.

Deltagere: Fra bestyrelsen, Erik, Hans, Svend og Ulla. Suppleanter, Bent og Flemming

1. Siden sidst: Der er endnu ikke sket noget med vandet (drikkevandet) på Lyngvang, formentlig på grund af
vejret.

Vi skal have gravet udløbet fra drænet fri på stranden. Hans har lavet a ale med Fritz Jensen om at få en 
rendegraver ud, men det er blevet forsinket på grund af vejret. Svend kender en Arne som er tæ ere på 
med en rendegraver. Svend overtager projektet sammen med Bent, og Hans aflyser Fritz Jensen. Når 
drænet er gravet fri skal udløbet markeres tydeligt med et rør.

Der er fuld gang i byggeriet på Lyngvang 29-31. Der kører mange store lastbiler med materialer, og vejen er 
ikke god længere. Når byggeriet er færdigt må vi formode bygherren sørger for at reetablere vejen. 
Vejskiltet på hjørnet af Stenager og Lyngvang er knækket, Bent ski er stolpen på vores regning når 
trafikken er overstået.

2. Økonomi: Intet nyt, kassebeholdningen er på ca. 425000 kr. og vi har ingen gæld.

3. Badebroen: G/F Overby Lyng Strand ønsker at bidrage l badebroen med 45 kr. pr. parcel, det giver et 
årligt bidrag på 1755 kr. De vil gerne betale for 23 og 24 nu, og Hans sender regning.

Det er gået hårdt ud over underlaget l pla ormen, og den er ikke sikker længere. Bent foreslår at vi 
trækker den længere ind på fast grund, og lægger et nyt brofag foran. Vi udfører arbejdet i løbet af marts 
måned hvis vejret llader det. Bent indkøber materieler. Budget 2000 kr.

E er a ale med Dorte ops lles broen den 6. april. Hun har skaffet 4 personer l at gå i vandet. Planen er at 
vi ops ller ind l buk nr. 2. Så lkalder vi NBC marine l at ski e det yderste anker, og vi køber ligeledes 2 
nye vanger l at ersta e de mest rustne. Hans informerer Heden om planerne. Budget 20.000 kr.

4. Vejene: Hans har bes lt en has gheds måler, som vi ops ller den 6. maj på Stenager før Hegnsvej. Vi 
aflevere den igen den 13. maj og kan så desværre ikke få sta s kken med l generalforsamlingen. Vi 
informerer medlemmerne senere. Der er et ønske om at få ordnet vejene lidt dligere end sidste år, vi 
kontakter vognmanden.

5. Bådene: Selve betonrampen er god nok, den ligger hvor den skal, men en del materiale er skyllet væk, og
når vi har rendegraveren, skal vi have reetableret lslutningen l rampen.

6. Diverse: Erik skriver et opslag vedrørende beskæring, som vi afleverer hos de grundejere hvor vi mener 
der er et problem.

Ulla foreslår at vi lejer naturvejleder Stoltz for en dag. Vi fores ller os at han kan fortælle lidt om området, 
og måske komme med gode ideer l grundejerne. Ulla fortsæ er med projektet.

8. Næste møde: Næste møde søndag den 20. april kl. 10.00, sted kommer senere. 

Referent Hans


